
Protokół numer III/2019 

Z III posiedzenia Młodzieżowej Rady Gminy 

odbytego 20 marca 2019 

w budynku C urzędu Gminy Tarnowo Podgórne  

1. Otwarcie sesji  

 

III sesja Młodzieżowej Rady Gminy Tarnowo Podgórne rozpoczęła się 20 marca 2019 roku o 

godzinie 16:30. Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła Przewodnicząca 

Młodzieżowej Rady Gminy Tarnowo Podgórne Karolina Rackowiak.  

 

Na wstępie powitała Radnych przybyłych na posiedzenie.  

 

2. Stwierdzenie quorum radnych  

 

Przewodnicząca MRG Karolina Rackowiak oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 13 Radnych Młodzieżowych, co wobec składu MRG wynoszącego 

16 członków stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności radnych oraz gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

3. Przyjęcie porządku obrad  

 

Porządek obrad został skorygowany – usunięto punkt 7. Po dokonaniu korekty nowy 

porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Porządek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

  

4. Interpelacje  

 

Wobec braku interpelacji Radni przeszli do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

5. Propozycja podjęcia współpracy z Panią Mają Stępień 

 

Radna Anna Łącka razem z gościem sesji Młodzieżowej Rady Gminy – panią Mają Stępień, 

prezeską i fundatorką fundacji „Nigdy nie jest za późno” przedstawili propozycję współpracy 

Młodzieżowej Rady Gminy oraz fundacji przy projekcie „Akademia Starszych Orłów”, 

mającym polegać na nauce starszych osób korzystania z nowinek technologicznych przy 

pomocy młodych wolontariuszy z Gminy Tarnowo Podgórne. Radni Młodzieżowej Rady 

Gminy Tarnowo Podgórne jednogłośnie podjęli uchwałę, wyrażając chęć realizacji projektu.   

 

6. Omówienie akcji z okazji 15-lecia wstąpienia Polski do Unii Europejskiej 

Sekretarz MRG Gabriela Polak przedstawiła projekt organizacji konkursu z okazji 15. rocznicy 

wejścia Polski do Unii Europejskiej. Zaproponowała, żeby konkurs odbywał się w dwóch 

przedziałach wiekowych – konkurs plastyczny dla uczniów klas 4-6 szkół podstawowych na 

terenie Gminy Tarnowo Podgórne oraz konkurs wiedzy w dwóch kategoriach: odpowiednio 



dla uczniów klas 7 i 8 szkół podstawowych oraz dla uczniów klas 3 gimnazjalnych. Radni 

poddali projekt pod głosowanie, w którym 12 radnych było za, 1 wstrzymał się od głosu.  

Po przedyskutowaniu punktu 6 porządku obrad miała miejsce przerwa trwająca od godziny 17:18 do 

godziny 17:34.  

7. Propozycja podjęcia współpracy z seniorami 

 

Wiceprzewodniczący MRG Amadeusz Ferenc przedstawił propozycję, aby nawiązać 

współpracę z Radą Seniorów Gminy Tarnowo Podgórne. Radni jednogłośnie przyjęli 

propozycję.  

 

8. Omówienie turnieju debat oksfordzkich  

 

Przewodnicząca Karolina Rackowiak przedstawiła projekt organizacji turnieju debat 

oksfordzkich dla uczniów ze szkół znajdujących się na terenie Gminy Tarnowo Podgórne. 

Radni jednogłośnie wyrazili poparcie dla tego pomysłu, jednak zdecydowali, że turnieje 

powinny odbywać się w kolejnym roku szkolnym tj. 2019/2020, dlatego realizację tego 

projektu przesunięto w czasie.  

 

9. Omówienie Gali Młode Lwy 

Przewodnicząca MRG Karolina Rackowiak oznajmiła, że termin kolejnej gali wręczenia 

Młodych Lwów został wyznaczony na 14 czerwca 2019. Zachęciła radnych do dyskusji jakie 

działania promocyjne należy podjąć, aby zwiększyć frekwencję na tym wydarzeniu. Sekretarz 

Gabriela Polak zwróciła uwagę, że głównym narzędziem promocji Gali Młode Lwy powinien 

stać się Internet, a zwłaszcza media społecznościowe, z których korzysta najwięcej młodych 

osób. Przewodnicząca Rackowiak podkreśliła potrzebę zaproszenia znanych artystów, których 

występy mogłyby przyciągnąć młodych ludzi na omawianie wydarzenie. Poprosiła radnych o 

przygotowanie na kolejną sesję listy potencjalnych występujących oraz propozycji działań 

promocyjnych.  

10. Wolne głosy i wnioski:  

Przewodnicząca Karolina Rackowiak zaproponowała spotkanie z dyrekcją Liceum 

Ogólnokształcącego im. Powstańców Wielkopolskich w Tarnowie Podgórnym, w celu 

omówienia współpracy przy projekcie „Akademia Starszych Orłów”, realizowanym wraz z 

Fundacją „Nigdy nie jest za późno”.  

 

Przewodnicząca Karolina Rackowiak zaproponowała, aby w ramach zapoznania młodzieży z 

Gminy Tarnowo Podgórne z działaniami MRG zorganizować spotkania radnych w szkołach na 

terenie gminy. Radni jednogłośnie wyrazili poparcie dla tej propozycji.  

 

Wiceprzewodniczący Amadeusz Ferenc przedstawił pomysł kontynuacji organizowania 

spotkań ze znanymi osobami, tak jak to miało miejsce w poprzedniej kadencji MRG.  

 

Przewodnicząca Karolina Rackowiak z uwagi na wyczerpanie porządku obrad podziękowała Radnym 

za owocne debatowanie i zakończyła 3. posiedzenie Młodzieżowej Rady Gminy Tarnowo Podgórne o 

godzinie 19:02.  



Protokołowała: Gabriela Polak  

 


